



25.4.2018

Lahden Hiihtoseura, alppijaosto, johtoryhmä

Aika 17.4.2017, klo 18:00–21:34

Paikka LHS:n toimisto, Urheilukeskus, 3 krs. Lahti

Osallistujat

Rami Ruuska (pj), Janne Reimari, Erkki Raita, Simo Kainulainen, Sanna Lehtimäki (sihteeri), Marko Lundgren, Pete Peltola, Laura Kitelä
Poissa: Kaija Ahonen

Asiat

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:00.
2. Järjestäytyminen ja esityslistan hyväksyminen
Valittiin kokouksen sihteeriksi Sanna Lehtimäki. Esityslista hyväksyttiin.
3. LHS:n ja johtokunnan ja jaostokokouksen asiat (Eki, Simo, Rami)
Eki kertoi johtokunnan asiat:
 - Johtokunta on aktiivinen ja paljon erilaisia asioita työn alla
 - Lahti Eventissä, avautuu paikkoja hakuun kun pääsihteeri Jesse Kiuru siirtyy muihin tehtäviin ja Jenna Nakari jää äitiyslomalle
 - Tämän vuoden Finlandiahiihto jäi osallistujatavoitteesta. Finlandiahiihtoa kehitetään tulevina vuosina
 - Kuultiin BigAir projektin kuulumiset
 - Lahden Ahkeran ja Lahden Hiihtoseuran yhteistyö laitettu alulle.
4. Tilannekatsaukset kaudelta 2017-2018
Kilpailut (Janne)
 - Masters Cup järjestettiin tammikuussa Messilässä. Kilpailun järjestelyt olivat onnistuneet, ja positiivista palautetta on tullut laajasti.
 - Aluemestaruus järjestettiin yhteistyössä KHS kanssa Hi-moksella kolmipäiväisenä kisana huhtikuussa. Kisoissa oli paljon tehtävää mm. radan kunnossapidon kanssa (4 rataa / päivä). Perjantai oli vesisateinen ja lauantai ja sunnuntai oli

aurinkoinen lämmin keli. Kilpailujärjestelyissä oli paljon tehtävää. Todettiin, että uusi kilpailujärjestys (P, SP SG) oli onnistunut. Kilpailut saivat laajasti kiitosta erityisesti tiedottamisen osalta.

- Messilä Cupissa laskettiin suunnitellusti neljä kilpailua. Ensimmäisen kisan siirtyminen myöhemmälle antoi mahdollisuuden kisaviikolle. Kokemukset kahdesta kisasta samalla viikolla (ti to) olivat hyvät.
- U10-12 DNA-loppukilpailut olivat Tahkolla
- U14-16 SM kisat olivat Levillä
- Yleisen sarjan sekä U18-21 SM-kisat olivat Tahkolla ja Yläksellä.

Valmennus (Laura)

- Valmentajatilanne
 - Tilanne ollut koko kauden hyvä.
- Leirit
 - Järjestettiin kolme yhteisleiriä (Pajulahti, Ruka Suomi) Kokemukset olivat hyviä
 - Ryhmien muu leireily on sujunut suunnitelmien mukaisesti
- Viikkoharjoittelu (ratavuorot)
 - Toteutettiin kausisuunnitelmien mukaisesti

Joukkueenjohtajat (Janne)

- Jojat ovat olleet erittäin hyviä kuluneella kaudella ja ovat olleet iso apu ryhmien toiminnassa
- Toivotaan että ryhmät saisivat samanlaiset jojat myös tuleville kausille
- MyClub on otettu aktiivisesti käyttöön ja se on koettu hyväksi. Kaikkien ryhmien kehoitetaan edelleen laajentamaan MyClubin käyttöä.

Talous ja varainhankinta (Rami & Janne & Sanna)

- Ryhmien budjetit
 - Käytiin läpi ryhmien taloudellinen tilanne
 - Keskustelua SN ryhmän osallistujamääristä ja kausimaksutilanteesta. Tiedustellaan tilanne SN ryhmältä.
- Jaostotuen jakautuminen ryhmille
 - Keskusteltiin jaostotuen muodostumisesta ja sen jakautumisesta eri ryhmille – päätettiin loput kausituen jakautumisesta.

Viestintä (Laura)

- Alppijaostolle perustettiin Instagram tili
- Facebookia on päivitetty aktiivisesti

- Etlariin oltu yhteyksissä ja juttuja saatu lehteen ja verkkosivuille.

Hiihtokoulu

Käytiin läpi Anna Kemppaisen kirjallinen raportti.

- Kausi ollut aktiivinen ja hyviä tuloksia on saatu
- Hiihtokoulu oli avoinna tasan 100 päivää
- Kaudella on tehty erilaista yhteistyötä myös eri yritysten kanssa.

Kauden raportointi (Rami)

- Hiihtoseuralle toimitettava perusteet tulevan kauden jaostotuen jakamista varten. Laura, Janne ja Rami hoitaa
- Kauden toimintakertomukset sekä tulevan kauden budjetit toimitettava Ekille 11.5.2018 mennessä. Janne ja Rami hoitavat nämä.

5. SM kisojen korvaukset (Laura)

Esityksen ja keskustelun perusteella korvaukset päätettiin seuraavasti:

- DNA-loppukilpailut U10, U12 ryhmien osalta korvataan kilpailujen osallistumismaksut yhteensä 1050 euroa
- U14-U16 ryhmän osalta korvataan Levin SM-kilpailumatkan osalta 252,50 euroa / kilpailuun osallistuneesta urheilijasta
- Freestyle SM-kisan osalta korvataan 252,50 euroa / kilpailuun osallistuneesta urheilijasta (1 urheilija)
- FIS-laskijat urheilijasopimuksen mukaan SM-kisojen osalta 100 %
- Masters SM-kisojen osalta korvataan 50 % osallistumismaksu+ matkat+ majoitus (max 252,50 euroa).
- Mahdolliset tiedustelut ensisijaisesti ryhmien jojoilta/valmentajilta. Toissijaisesti Lauralta, Jannelta ja Ramilta.

6. Kauden päättäjäiset

- Torstai 17.5. klo 18:00, tavoitellaan paikaksi Messilää
- Järjestelyt hoitaa Masterit
- Palkinnot hoitaa Marko Lundgren

7. FR ja SN toiminta (Pete)

- Freestylon kausi ollut positiivinen ja harrastajia ollut paljon
- Freestyle on lähdössä perinteiselle kevään leirille
- Osallistumisesta alppijaoston yhteisleireille ensi kaudella keskustellaan yhdessä
- SN kaudesta ei tietoa.

8. Valmistautuminen kauteen 2018-2019

- Katsaus tulevan kauden ryhmiin sekä niiden kokoonpanoihin

- Yhteistyö HimoSki:n kanssa kaudella 2018–2019 (Laura)
 - HimosSki ovat kiinnostuneita tekemään yhteistyötä LHS:n ryhmien valmennuksen kanssa
 - Yhteistyön myötä LHS Alppi saisi tukea esim. hissilippujen, keppien ja ratavuorojen osalta
- Kalustoinventaario ja ensikauden keppitilaus (Marko & Laura)
 - Tarvittavat keppitilaukset tehtävä hyvissä ajoin
 - Inventoitava porat ja terät
 - Ehdotus, että jokaiseen ryhmään saataisiin yksi kappale komposiittiteriä per ryhmä -> varataan euroja
 - Keskusteltiin kelloista ja siitä, että jaostolla olisi kahdet omat kellot
 - Keppien kunnostustalkoot pidetään vielä keväällä. Talkoiden jälkeen kartoitetaan tarve ja sen perusteella tilataan tarvittava määrä keppejä, jotta ne ovat käytävissä heti syksyllä.
- Alppilukion ja muiden koulujen yhteistyö (Janne)
 - Aloitetaan yhteistyö
- Haettavat kilpailujärjestämiset (Janne)
 - Ennen seuraneuvottelupäiviä (ES alppi 12.5 ja ski-sport 9.6.) tiedettävä mitä kisoja haetaan
 - Päätettiin, että Janne selvittää haettavat kisat
 - Freestyle hakee myös kisoja jos SkiSport ottaa kisakalenteriin Messilässä järjestettäväksi soveltuvan kisan

9. Vaateprojekti 2018–2020

- Toukokuun aikana seura-asujen sovitustilaisuus

10. Päävalmentajan vakanssin muuttaminen valmennuspäälliköksi

- Muutetaan päävalmentajan nimike valmennuspäälliköksi 1.7.2018 lähtien, jotta se kuvaa paremmin tehtäväkuvaa.

11. Muut käsiteltävät asiat

- Kiinnitettiin huomiota, että aktiivisia jäseniä tarvitaan koko seuran yhteisiin talkoihin lisää. Erityisesti porukkaa tarvitaan Salpausselän kisojen tamppareiksi sekä Finlandia hiihtoon eri tehtäviin.
- *(kokouksen jälkeen on ilmennyt, että LHS on saamassa järjestettäväkseen maastohiihdon nuorten MM kilpailut. Kisojen ajankohta olisi 20.–27.1.2019 ja tämä on huomioitava tulevan kauden järjestelyissä)*
- Valmentajapalaveriin jaoston puheenjohtaja mukaan
- Pajulahden suuryhteisleiri toukokuun viimeisenä viikonloppuna

- Todettiin, että yksi alppijaoston U14-16 urheilija on eri päätöksellä erotettu määräaikaisesti alppijaoston toiminnasta 30.6.2018 asti.

12. Seuraava kokous

Perjantaina 1.6.2018 klo 18:00.

13. Kokouksen päättäminen

- Kokous päätettiin klo 21:34.

Kokouksen puheenjohtaja

Rami Ruuska

Jakelu

LHS Alppi johtoryhmän jäsenet
LHS Alppi nettisivut